
Protokoll från föräldramöte 2023-03-16 

Medlemsägda Björkjärnet AB äger vår ishall. Styrelsen i Björkjärnet söker främst en ordförande men 

även ledamöter. Nuvarande tillförordnad ordförande kommer att sluta vid årsmötet 29/3. Björkjärnet 

AB har påbörjat förhandling med Uppsala kommun om att få köpa marken som ishallen står på för en 

symbolisk summa. Detta skulle göra att vi kan värdera ishallen och därefter omförhandla lånen. Ett 

annat alternativ är att Uppsala kommun tar över ishallen men då kommunen tilldelar istider efter 

antalet medlemmar är risken stor att vi kommer få betydligt sämre istider. Konståkningen och 

Almtuna har fler medlemmar är oss. 

Vårt nuvarande elavtal med Upplands energi löper ut sista december 2023. Förhandlingar är även där 

påbörjade. Upplands energi förutspår att vi kommer gå från 39 öre/kwh till 1,50 kr/kwh. Uppsala 

kommuns driftsbidrag täcker i princip nuvarande elkostnad. Dessa förhandlingar kan inte bedrivas 

med enstaka personer. Det måste till mer ideella krafter i Björkjärnet som tillsammans kan fortsätta 

jobba för att våra barn ska kunna spela ishockey. 

Även hockeysektionen behöver förstärkas kraftfullt. Jonas Wermenstam kommer att sluta i sin 

nuvarande roll och fokusera mer på A-laget. Det som eftersöks är fem olika roller. Se separat 

dokument för rollbeskrivning. 

Ansvariga: Ismaskin, sekretariat, slipmaskin, sponsring samt domare 

Övrig information 

• Ekonomi är totalt sett god i klubben. 

• Philip slutar som lagledare men kommer ge stöttning i augusti, september och oktober till 

den som tar över rollen för att komma igång med säsongen.  

• Nuvarande kassör Petrovic flyttar och kommer därmed sluta i hockeyn. 

• En säsongsavslutande aktivitet kommer genomföras tillsammans med barnen. Mer info 

senare. 

• Ett avslutande föräldramöte kommer genomföras då vi går igenom säsongen som gått och 

den som kommer. 

• Påminner om United Deals. Ladda ner appen och anslut ert kort. Välj SK Iron som er klubb 

och sedan är det bara att handla. Anslutna företag skänker viss % till klubben. Det kostar 

ingenting för er. 

• Kom ihåg årsmötet 29/3 kl.19:00 på dansbanan. Vore trevligt att se fler medlemmar på 

årsmötet. 


